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به دنبال تولید تلفن ملی 
مصون هستیم

رییس کمیسیون امنیت ملی از انجام اقدامات اولیه 
برای ســاخت تلفن مصون ملی خبر داد. علاالدین 
بروجردی در حاشــیه بازدید از مقر پلیس فتا گفت: 
ما از بعد امنیتی در کمیســیون امنیت ملی حساس 
هســتیم و بایــد اقدامــات عملی هم انجام شــود. 
تلفن های هوشــمندی که در دســت مردم اســت 
ممکن اســت برای مردم خوب بــوده و کاربرد هم 

داشته باشد.
وی افزود: مســوولان بــه دنبال تولیــد یک تلفن 
ملی مصون هستند که باید سریع تر عملیاتی شود. 
کمیته پدافند غیرعامل نیز مصوبه ای را در خصوص 
اســتفاده از تلفن همراه هوشمند صادر کرده است 
که این تصمیم در همین راستا صورت گرفته است.
وی در پاســخ به ســوال ایســنا مبنی بــر اینکه این 
ممنوعیت شامل کدام مســوولان می شود گفت: 
با اجرایی شــدن طرح تلفن ملی مصون درباره این 

مسوولان نیز صحبت خواهد شد.
به گفته رییس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی توجه به نکات ویژه امنیتی می تواند امنیت 

را افزایش دهد.
بروجــردی افــزود: ســازمان های اطلاعاتــی به 
طور مســمتر دنبال کســب اطلاعات است. طرف 
مامور اطلاعاتی اســت، در قالب خبرنگاران زنگ 
می زند و یکســری اطلاعات را کسب می کند که در 
این خصوص باید اطلاع رسانی مناسب انجام شود.

آغاز فاز یک امن سازی گوشی ها
همچنیــن رییــس پدافنــد غیرعامــل گفــت: در 
وزارت دفاع هم اکنون فاز یک امنیت امن ســازی 

گوشی های هوشمند آغاز شده است.
ســردار غلامرضا جلالی در رابطه با اظهارات اخیر 
وزارت اطلاعــات مبنی بــر اینکه تلفــن همراه به 
عنوان یکی از ابزارهای جاسوســی در عرصه فعلی 
کشــور تلقی می شــود، گفت: از نظر ما هر گوشی 
هوشــمندی دوازده مورد از اطلاعات طبقه بندی 
شــده افراد را می تواند منتقل کند لذا این دســته از 
اطلاعات برای مســئولین قابل اهمیت است و می 

تواند تهدیدزا باشد.
رئیس ســازمان پدافند غیر عامــل  گفت: ما آیین 
نامــه ای را تصویب کرده ایم کــه در کمیته نهایی 
به تصویب رســیده اســت و در آن نحوه استفاده از 
گوشــی همراه برای مســئولین را مشــخص کرده 
ایم و تاکید داشــته ایم که مسئولین در چه محیط 
هایــی می توانند از گوشــی های همراه اســتفاده 
کنند و اینکه حتی این موضوع را مد نظر قرار داده 
ایم که چــه افرادی نباید از گوشــی هــای همراه 

استفاده کنند.
وی تصریــح کــرد: مــا در باب موضــوع آموزش 
مســئولین در حوزه استفاده از گوشی های همراه 
نیــز تعیین تکلیف هــای اولیه را انجــام داده ایم 
و همچنیــن درصــدد هســتیم تــا گوشــی های 
جایگزینی را تولید کنیم تا مسئولین از آنها استفاده 
کنند از این رو ماموریتی را در این راســتا به وزارت 
صنعت و دفاع ابلاغ کرده ایم تا در این راســتا وارد 

عمل شوند.
جلالی تصریح کرد: در وزارت دفاع هم اکنون فاز 
یک امنیت و امن سازی گوشی های هوشمند آغاز 
شده است و انشــا الله در یک بازه زمانی مشخص 
آن را اجرایی خواهیم کرد. اما در زمینه تولید گوشی 
های هوشــمند ما هنوز نتوانسته ایم به نتایج نهایی 
دســت پیدا کنیــم ولــی اقداماتی را در این راســتا 

انجام داده ایم.

مردم عربستان باید آزاد شوند
انقلاب به مرحله جنگ احزاب رسیده است 

سرلشــکر محســن رضایی در جمع فرماندهان سپاه اســتان فارس که صبح 
دوشنبه برگزار شد گفت: انقلاب اسلامی یک انقلاب حسینی و جنگ ما هم 
یک جنگ حسینی بود. انقلاب پس از سقوط شاه و دفاع پس از سقوط صدام 
پایان نیافته اســت. کل یوم عاشــورا و کل الارض کربلا یک تفسیرش همین 
اســت که جهاد ادامه دارد. عده ای بعد از سقوط شاه از پای ننشستند و قدرت 
را به جای انقلاب نشــاندند و بعد از آن بر ســر قدرت به نزاع پرداختند. انقلاب 
ما یک انقلاب حســینی بود، یعنی قیام حق علیه باطل؛ دفاع ما نیز محدود به 
بیرون کردن صدام نبوده اســت. این شــعار "کربلا ما می آییم" فلسفه ما بوده 
و هســت. دفاع ما یک دفاع حســینی بوده و انقلاب و دفاع در این کشور زنده 
اســت. دفاع ما فقط در برابر صدام نبود؛ آن هایی که پشت سر صدام بودند که 
تمام نشــده اند. شوروی تمام شــد، ولی آمریکا و انگلیس که هنوز هستند و به 
دشــمنی با ایران ادامه می دهند. وهابیت، کــه میلیاردها دلار به صدام کمک 

کرد، همچنان هست و تازه علیه ما به میدان آمده است.

چرا مدعیان آزادی و حقوق بشر به عربستان فشار نمی آورند؟
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام تصریح کرد: انقلاب اســلامی ریشه و 
مایه در نهضت اباعبدالله الحســین)ع( دارد و انقلاب ما هم انقلاب حق علیه 
باطل اســت. این دو ادامه دارد چون دشمنان و طاغوت ها ما را رها نکرده اند. 
نمی شــود انقلاب را به بزرگداشت 22 بهمن محدود کنیم و دیگر کاری به کار 
آن نداشــته باشیم. چیزی بدتر از شاه را برای ما خواهند آورد تا از تکرار انقلاب 
جلوگیری شود. می خواهند ما دست از دین خود بکشیم و سنگرها و مساجد را 
تحویل بدهیم و فقط اسمی از اسلام بماند؛ مگر این که ما با بازدارندگی آن ها را 
ناامید و مأیوس کنیم. الحمدالله در بعد نظامی این کار انجام شده، ولی در بعد 
فرهنگی و دیگر ابعاد هم باید دشمنان را ناامید کنیم. ما وظیفه داریم حرف حق 
بزنیــم. حرف حق ما چند محور دارد؛ یکی این که هیچ کشــوری نباید مرزهای 
دیگر کشــورها را نقض کند، خصوصاً مرزهای جهان اسلام باید حفظ شود. ما 
در قرون اخیر، بخشی از جغرافیایمان را ازدست داده ایم، ولی امروز روی ایران 

قدیم ادعایی طرح نمی کنیم.
رضایی ادامه داد: پیام انقلاب حفظ مرزهای کنونی است. ما می گوییم قلوب را 
باید فتح کرد، نه این که مرزهای رسمی کشورها را زیر پا بگذاریم. مسئله دوم این 
است که مردم سالاری در کشورهای اسلامی مستقر شود. مردم عربستان باید 
آزاد شوند و در چارچوب انتخابات دولت خود را انتخاب کنند. تعجب می کنم که 
چرا مسئولان ما ملاحظه آل سعود را کرده و این حرف حق را به آن ها نمی زنند 
و این که چرا مدعیان آزادی و حقوق بشــر به عربستان فشار نمی آورند؟! حرف 
سوم ما، حفظ استقلال کشورهای اسلامی است. جهان اسلام نباید به غرب 
وابسته شود. این محورها و دیدگاه های جمهوری اسلامی به منزله ارزش های 

سیاســت خارجی ایران اســت. این ارزش ها مورد قبول افکار عمومی دنیا هم 
هست. همه دنیا این حرف ها را قبول دارد. ما از این حرف حق دفاع می کنیم.

حرف حق می زنیم، دنیا با تحریم جواب می دهد
فرمانده ســپاه در دوران دفاع مقدس تاکید کرد: ما نمی خواهیم عالم را به زور 
اســلحه شــیعه کنیم. حرف حق می زنیم، اما آن ها با تحریم جواب می دهند. 
در موضوع هســته ای مدعی شــدند که حاضرند با ما تعامــل کنند. اول گفتند 
همه تحریم ها را برمی داریم، بعد حرفشــان را تغییر دادند و گفتند تحریم های 
ثانویــه را برمی داریم و تحریم های اولیه می ماند. یک برش به حرفشــان زدند 
و در مذاکرات گفتند به تحریم های اولیه کار نداشــته باشید. در مرحله بعد که 
مذاکرات تمام شد و پای عمل آمدیم، مرتب جلسه می گذارند با بانک های مهم 
دنیا که حواستان جمع باشد! با اماواگر آن ها را می ترسانند؛ این اماواگرها درواقع 
تهدید است. سرمایه مثل شیشه می ماند و خیلی زود می شکند. با تهدید کردن، 
ثمرات برجام را خنثی کردند و به این دلیل در عمل اتفاق خاصی روی نداده است.
وی خاطرنشــان کــرد: در آینده هم بــه بهانه های جدید تحریم هــا را تجدید 
می کنند؛ برای این که نمی خواهند این صدای حق طلبی بلند باشد. از حمایت 
ایران از نهضت های آزادی بخش می ترسند. ما فقط آموزش می دهیم و به طور 
محدود مستشار می فرستیم. ما لشکر نفرستادیم. با درخواست رسمی دولت ها 
مستشــارانی به آن کشــورها فرســتاده ایم، اما همین حمایت محدود ما را هم 
نمی تواننــد تحمل کنند. ما را در داخل مرزهایمان هم نمی توانند تحمل کنند. 

بنابراین مبارزه ما فراتر از انقلاب علیه شاه و دفاع علیه صدام است.
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به عمق دشمنی استکبار جهانی 
و عوامل منطقه ای آن گفت: اگر یک لحظه غفلت و مماشــات کنیم به ایران 
حملــه می کنند. هــر وقت در ایران حاکمانی ضعیــف در رأس بوده اند، به این 
کشــور حمله شده. لیبرال ها جنگ را درســت کردند، انقلابی ها جنگ را تمام 
کردند. هر وقت صدای افکار لیبرالی و سازش کاری بلند شده، احتمال ناامنی 
داخلی و خارجی زیاد شده است. الآن می بینیم که عربستان، به قول عوام، دم 
درآورده! اگر اقتدار در داخل کشور ضعیف شود، کشور را ناامن می کنند. البته 
اقتدار انقلابی و نه اســتبدادی. در سیمای رهبری اقتدار انقلابی را می بینید. 
ایــن اقتدار باید مانند چشــمه از بالا بــه پایین همه جا را فرابگیــرد. این اقتدار 
انقلابی بااقتدار استبدادی متفاوت است. باادب و اخلاق همراه است. درنبرد 
خندق، امیرالمؤمنین)ع(، در برابر پهلوان نامی عرب باادب رفتار کردند و پس 
از اســاعه ادب از ســوی او، بلند شــدند، دوری زدند و بعد کار او را تمام کردند؛ 
چراکه برای خدا می جنگیدند. نمی خواستند حتی اندک شائبه ای در جهادشان 
باشــد. دومین ویژگی اقتدار انقلابی، تشخیص درست و بصرت است. ویژگی 

دیگر، قاطعیت است.

 آمریکا پس از جنگ 33 روزه، ماموریت را 
از اسرائیل به عربستان منتقل کرد

رضایی افزود: جنگ و انقلاب و مبارزه ما نبرد حق و باطل است. حرف های ما با 
فطرت انسان ها هم سو  است. حرف حق زدن را ادامه می دهیم و آن ها حوادث 
دیگری را ترتیب می دهند. این لباس را برای همین پوشیدم. امروز روز نمایش 
اقتدار رهبری و نظام در داخل ایران و خارج از مرزهاست. تهدیدات از دو سال 
پیش شروع شده و ادامه خواهد داشت. یک کُشتی دیگر با طرف باطل در حال 
شروع شدن است. اسرائیل عقب کشیده و از عربستان حمایت می کند. آل سعود 
به خط مقدم آمده و سیاســت ویرانی از نیل تا فرات را پی می گیرد. می خواهند 
در کانون جهان اســلام این فتنه را برپا کنند. فتنه ای که قلب جهان اســلام، 
از مســجدالاقصی تا مکه و مدینــه را در برمی گیرد تا از ایجاد یک تمدن بزرگ 
اســلامی جلوگیری شود. وی تصریح کرد: آمریکایی ها پس از شکست درنبرد 
33 روزه و حمله به غزه شکســت خوردند، مأموریت را از اســرائیل به عربستان 
منتقل کردند. وهابیت در موضوع بیداری اسلامی انگیزه پیداکرده تا در مصر 
و ترکیه کودتا کند. مُرســی و اردوغان از اخوان المسلمین بودند و برای فعالیت 
در جهان اسلام پتانسیل داشتند. اردوغان رویش نمی شود که بگوید عربستان 
پشــت سر کودتای ترکیه بوده است. اســراییل و امریکا می خواهند وهابیت را 
با انقلاب اســلامی درگیر کنند. آل ســعود وظیفه پیداکرده شهرهای مقدس 
مســلمانان را مهار کند تا این شــهرها دیگر کانون اســلام نباشند. در کربلا و 
نجف و زینبیه شکســت خوردند ولی تهدید را رهــا نکرده اند. در بحرین و یمن 
واردشده اند و حتی ممکن است که جرات پیدا کنند با ایران درگیر شوند. کانون 
این مبارزه در حال گرم شــدن اســت. انقلاب اسلامی همان طور که در جنگ 
تحمیلی مورد تهدید واقع شــد، حالا در کنفرانس اسلامی و در منا و در عرصه 
تجارت توســط آل سعود تهدید می شود. از اسفندماه به این طرف رهبر انقلاب 
از همــه می خواهند که انقلابی بودن را حفظ کنند چون در ابعاد مختلف به ما 
حمله شده است. در فضای مجازی، خیلی از مسائل خودجوش نیست. بعضاً 
این حرکت ها از ابتدا یا بعد از شروعِ محدود، توسط دشمنان کنترل شده است. 
در فرهنگ حمله را شروع کرده اند. در اقتصاد و مسائل سیاسی حمله آغازشده 
است. استاد دانشــگاه جامع امام حسین)ع( گفت: باید دوباره متحد بشویم و 
در حمایت از انقلاب یک ید واحده باشــیم. امروز روز ســکوت نیست. انقلاب 
به مرحله جنگ احزاب رســیده است. مبارزه در این میدان را به بهانه بالا رفتن 
ســن نمی شود کنار گذاشــت. باید به خانواده های ایثارگران رسیدگی کرد، اما 
کمبودها نباید بهانه بشود. فردا روز باید به شهدایی که پر کشیدند پاسخ بدهیم. 
مطمئن باشــید، همان طور که بعد از عبور از هر حادثه توانایی این انقلاب چند 
برابر شده، ان شاء الله آوازه انقلاب پس از عبور از این حوادث هم سراسر جهان 

را فرا خواهد گرفت و صحنه بین المللی عوض خواهد شد.

واعظی: روحانی الان به دنبال ستاد انتخاباتی نیست
معاون سیاســی حزب اعتدال و توســعه اظهار کرد: براســاس شــناختی که از دکتر روحانی دارم و با توجه به مطالبی که تاکنون شنیده ایم ایشان الان به دنبال ســتاد انتخاباتی نیستند. محمود 
واعظی با اشــاره به برخی اظهارات راجع به ریاســت ســتاد انتخاباتی روحانی برای انتخابات ســال 96 با تاکید بر اینکه انتخاب رئیس ســتاد انتخابات دکتر روحانی موضوعی اســت که بر عهده 
شخص ایشان است خاطر نشان کرد: براساس اطلاعی که دارم بنای  دکتر روحانی بر این نیست که از الان بحث انتخابات مطرح شود. وی با اشاره به توصیه های روحانی به دولتی ها درباره 
عدم دخالت در انتخابات اظهار کرد: همواره توصیه آقای روحانی بر این اســت که همه دولت و بقیه باید مســائل انتخابات را کنار بگذارند و فقط برای مردم کار کنند. وزیر ارتباطات ادامه داد: 
توصیه رئیس جمهوری بر این اســت که انتخابات نباید موجب تاثیر گذاری در عملکرد دولت شــود. واعظی تاکید کرد: براســاس شــناختی که از دکتر روحانی دارم و همچنین با توجه به مطالبی 

که تا الان شنیده ام ایشــان الان به دنبال ستاد انتخاباتی نیستند.

سیاسی
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واکنش روز

توییتر به هیچ وجه رفع فیلتر نمی شود
معــاون قضایــی دادســتان کل کشــور در امور فضــای مجــازی در واکنش به برخی خبرهای منتشــر شــده مبنی 
 بــر احتمــال رفع فیلتــر توئیتر به دنبال طــرح جایگزینی با پیام رســان تلگرام گفــت: توئیتر به هیچ وجــه رفع فیلتر 

نمی شود.
عبدالصمد خرم آبادی در پاسخ به این سئوال که برخی رسانه ها و سایت های خبری اعلام کرده اند یک مقام برجسته 
در امور فضای مجازی گفته جایگزینی تلگرام با توئیتر در حال بررسی است که بر اساس آن، پیامرسان تلگرام مسدود 

شــده و شــبکه اجتماعی توئیتر از فیلتر خارج می شــود اظهار کرد: با توجه به نقشی که شبکه اجتماعی توئیتر در فتنه سال 88 داشته، این شبکه به 
هیچ وجه رفع فیلتر نمی شود.

معاون دادســتان کل کشــور و دبیر کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه افزود: حتی اگر اعضای کارگروه هم به لحاظ اکثریتی که دولت در 
این کارگروه دارد، به رفع فیلتر شبکه اجتماعی توئیتر رأی بدهد، این شبکه علاوه بر دستور کارگروه با دستور مقام قضایی هم فیلتر شده و به همین 

خاطر تصمیم کارگروه منجر به رفع فیلتر توئیتر نخواهد شد.
خرم آبادی گفت: متعجبم از اینکه برخی مسئولان که به لحاظ جایگاه شان باید به دنبال جایگزینی شبکه های داخلی به جای شبکه های خارجی و 

تقویت شبکه های داخلی باشند، هر از گاهی بحث  انحرافی رفع فیلتر سایت هایی که در فتنه نقش داشتند را مطرح می کنند.

سوژه روز

وزارت ارشاد به بیراهه می رود
با افزایش انتقادات روحانیون به برگزاری کنســرت در شــهرهای مقدس، امروز آیت الله مکارم نیز در این خصوص 
موضع گیری کرد. پایگاه اطلاع رســانی آیت الله مکارم شــیرازی نوشته اســت که به دنبال اجرای کنسرت در قم با 
حواشی زشت و نگران کننده ای که داشت، آیت الله مکارم شیرازی، مدیرکل ارشاد قم را احضار و ضمن اعتراض به 
این جریان از وی توضیح خواســت که پاســخ ها قانع کننده نبود. هرچند وی ضمن عذرخواهی تصریح کرد که هرگز 
این گونه برنامه ها تکرار نخواهد شــد. آیت الله مکارم شــیرازی افزود: گویا وزارت ارشــاد اجرای کنسرت را در همه 
شهرها و حتی در قم که قداست خاص آن بر هیچ کس پوشیده نیست با آن حواشیِ زننده از واجب ترین واجبات خود 

می شمرد که این همه روی آن پافشاری و سرمایه گذاری می کنند و توجه ندارند که این کار موجب تضعیف دولت و فاصله گرفتن از مراجع دینی و آثار 
نامطلوب در برنامه های آینده خواهد داشت. این مرجع تقلید اظهار کرد: تصور من این است که وزارت ارشاد گرفتار یک سلسله محاسبات نادرست 
از وضع جامعه شده و گمان می کند این کارها به نفع دولت است، در حالی که آثار سوءاش روز به روز آشکارتر می شود. آیت الله مکارم شیرازی بیان 
داشــت: اگر بنا است برنامه هایی برای شادی جوانان اجرا شــود، می توان با هماهنگی خبرگان از حوزه علمیه برنامه هایی خالی از هرگونه مسائل 

خلاف شــرع و هماهنگ با فرهنگ اســلامی تنظیم کرد، نه اینکه چشم و گوش بسته دنبال فرهنگ های غربی افتاد.
وی همچنین گفت: متاســفانه وزارت ارشــاد نه تنها در اینجا به بیراهه می رود، در موارد مختلف دیگری نیز نشــانه های آن دیده می شود، امیدواریم 

بیدار شوند و به راه برگردند.


